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ZPRAVODAJ PRO OBEC HÁJ U DUCHCOVA A DOMASLAVICE

(Pokraãování na následující stranû)

Obec Háj u Duchcova vzpomene
na první dámu Hanu Bene‰ovou 

Ïelství spokojeni. Nechali si postavit letní
sídlo v Sezimovû Ústí, které se stalo jejich
spoleãnou radostí.

V roce 1935 Národní shromáÏdûní zvolilo
Edvarda Bene‰e prezidentem republiky.
Mnichovskou dohodou (1938) a odchodem
do exilu ale pfiedváleãná éra prezidentství
konãí. Bene‰ovi Ïili v USA, na jafie 1939 se
vrátili do Anglie. Nastal nov˘ zápas o âes-
koslovensko. Hana Bene‰ová se stala pfied-
sedkyní âs. ãerveného kfiíÏe a patronkou
ãeskoslovenské exulantské obce.

Návrat domÛ byl sice triumfální, ale pro
prezidenta Bene‰e byly roky 1945 aÏ 1948
tûÏké. Hana Bene‰ová se chovala diskrét-
nû, novináfiÛm rozhovory neposkytovala,
ale pfiesto se v tisku její fotografie stále ob-
jevovaly na prvních stránkách. Prezidenta,
jemuÏ pfiedchozí hektick˘ Ïivot notnû ubral
sil, v‰ude doprovázela. Lidé ji zboÏÀovali.

Období (od)louãení 
Dne 3. záfií 1948 Edvard Bene‰ zemfiel.

Hanu Bene‰ovou manÏelÛv odchod nesmír-
nû ranil. PfieÏila svého muÏe o více neÏ
ãtvrtstoletí. Smyslem Ïivota se jí nakonec
stala pfiedev‰ím péãe o vilu a zahradu v Se-
zimovû Ústí, kde trávila vût‰í ãást roku.
V Praze ob˘vala rozsáhl˘ byt na Loretán-
ském námûstí, kter˘ si pronajali je‰tû s man-
Ïelem na jafie 1948. Hana Bene‰ová Ïila
v pomûrnû úzkém a uzavfieném okruhu lidí,
kter˘ kromû personálu její domácnosti zahr-
noval pfiedev‰ím její a Edvardovy pfiíbuzné
a nejuÏ‰í spolupracovníky z b˘valé prezi-
dentské kanceláfie a jejich rodiny. 

Po mûnové reformû v roce 1953 se zao-
patfiení, které Hanû Bene‰ové platil stát, ci-
telnû sníÏilo. Její dÛchod v nové mûnû pfied-
stavoval 3 334 korun mûsíãnû. V té dobû ‰lo
sice o nûkolikanásobek bûÏného pfiíjmu,
platit si sekretáfiku a udrÏovat rozsáhlou vilu
vãetnû desetihektarové zahrady z toho ‰lo
ale jen velmi tûÏko. Hana se proto snaÏila
najít dal‰í zdroje pfiíjmÛ: byla nucena prodá-
vat nûkteré cennosti a umûlecká díla. 

Hana Bene‰ová ani pfied blízk˘mi lidmi
nemluvila o politice. V roce 1968 poskytla
jeden krátk˘ rozhovor Svobodnému slovu,
v nûmÏ se vyhnula hodnocení politické situ-
ace, jen ocenila, Ïe se revidují pomluvy
o prvních dvou prezidentech. Dvacáté v˘ro-
ãí Bene‰ovy smrti 3. záfií 1968 se v rozjitfie-
né atmosféfie po sovûtské okupaci stalo ob-
rovskou manifestací za demokratické hod-
noty.

Hana Bene‰ová se nevyhnula neduhÛm
stáfií. Nakonec v listopadu 1974 zaãala mít
prudké bolesti v levé stranû hrudníku, které

Z Domaslavic aÏ do PafiíÏe
Anna Vlãková pocházela z chud˘ch po-

mûrÛ. KdyÏ bylo Annû ãtrnáct let, ujala se jí
teta z Prahy, která zdûdila znaãné jmûní. To
se rozhodla vloÏit do vzdûlání a v˘chovy své
netefie. Jak se pozdûji ukázalo, byla to in-
vestice správná.

S Edvardem Bene‰em se Anna poprvé
setkala v PafiíÏi. V roce 1906 se tam za-
snoubili. Bene‰ ji poÏádal, aby zmûnila své
kfiestní jméno na Hana, neboÈ s jistou dív-
kou Annou mûl spojené nepfiíjemné vzpo-
mínky. On sám se z Eduarda stal Edvardem.
Svatba se konala v Praze u svaté Ludmily
na Vinohradech 10. prosince 1909. Jejich
manÏelství bylo velmi harmonické. 

Pfiíkofií Velké války 
V roce 1914 vypukla první svûtová válka.

Bene‰ se zapojil do odboje. Po Masarykovû
odchodu stanul nakrátko v ãele protirakous-
ké skupiny „Maffie“ a v záfií 1915 ode‰el na-
trvalo do ciziny. Stejnû jako pro Charlottu
Masarykovou i pro Hanu Bene‰ovou to zna-
menalo zatãení a vûzení. KvÛli ‰patnému
zdravotnímu stavu ji v bfieznu 1916 propus-
tili na svobodu a zÛstávala pod policejním
dohledem.

Pozdûji se v‰ak znovu dostala do vazby.
Soud nakonec rozsudek nevynesl a amne-
stie císafie Karla I. jí v roce 1917 dala svo-
bodu. V cele strávila dohromady témûfi rok.
ManÏelé Bene‰ovi byli odlouãeni více neÏ tfii
roky. Konec války a vznik âeskoslovenska
jim pfiinesl velkou Ïivotní zmûnu. Edvard
Bene‰ se vrátil z pafiíÏské mírové konferen-
ce jako uznávan˘ evropsk˘ diplomat a usedl
do kfiesla ministra zahraniãí.

ManÏelkou státníka
ManÏelka ministra zahraniãí mûla vÏdy

mnoho reprezentaãních povinností. Hana
Bene‰ová se jich zhostila úspû‰nû, coÏ kon-
statoval nejednou i tisk. Bylo pro ni charak-
teristické, Ïe se chovala vÏdy stejnû pozor-
nû ke v‰em hostÛm bez ohledu na jejich po-
stavení.

Po opakovan˘ch pobytech Hany Bene‰o-
vé v lázních se manÏelé museli smífiit s tím,
Ïe nebudou mít dûti. Pfiesto byli oba v man-

ManÏelka prezidenta republiky Edvarda Bene‰e se narodila jako Anna Vlãková
16. ãervence 1885 v Domaslavicích.  V sobotu 13. fiíjna 2018 na domaslavické návsi
probûhne kulturní akce Sousedské setkání s prezidentem, bûhem níÏ odhalí starosta
a zastupitelé obce informaãní tabuli vûnovanou právû na‰í slavné rodaãce. 

Elegantní dáma i na sklonku Ïivota

Prezidentsk˘ pár
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ne‰lo diagnostikovat bez vy‰etfiení v ne-
mocnici. Hana Bene‰ová ale hospitalizaci
odmítla. Dal‰í v˘voj popsal její osobní lékafi
Jan Fiala: „Nastala komplikace krvácení,
rychl˘ pokles krevního tlaku, pozvolná ztrá-
ta vûdomí a klidná smrt.“ 

Hana Bene‰ová zemfiela 2. prosince 1974
ve vûku 89 let.  PfiestoÏe úmrtní oznámení

bylo na pfiíkaz úfiadÛ brzy staÏeno z v˘vûsní
skfiíÀky pohfiebního ústavu, zpráva o pohfibu
se roz‰ífiila po celé Praze. Poslední rozlou-
ãení bylo stanoveno na 7. prosince 1974 ve
14.30 hodin, jiÏ v poledne v‰ak byla obfiadní
síÀ stra‰nického krematoria zcela zaplnûna.
Komunistická moc se snaÏila zamezit tomu,
aby se pohfieb stal vefiejnou manifestací.

V novinách vy‰la o smrti a pohfibu nûkolik
dní po událostech krátká noticka.  

PouÏité zdroje:
Michael Boroviãka, Hana Bene‰ová: Skuteãná dáma,
kterou zboÏÀovali, dostupné na https://zpravy.idnes.cz/
(11.08.2018) 
Petr Zídek, Hana Bene‰ová. 1885-1974, Tábor 2013

Pfiipravili: Karel Singer a Aneta Pilná

KNIÎNÍ TIP 
HEATHER MORRISOVÁ: 
TATÉR Z OSVùTIMI

Dosud nevyfiãen˘ pfiíbûh z tábora smrti
Tetování vûzÀÛ v Osvûtimi se stala symbolem

holocaustu. Jedním z tûch, kdo ãísla na pfiedloktí
tetovali, byl slovensk˘ Îid Lale Sokolov, rodn˘m
jménem Ludwig Eisenberg. Jeho pfiíbûh pfiipomí-
ná dûsivé události v dûjinách lidstva a ukazuje, Ïe
vedle sebe mohou existovat promy‰lená brutalita
i nesobecká láska. Autorka s citem odkr˘vá se-
dmdesát let staré události, aniÏ by milostn˘ pfií-
bûh pfievládal nad tím nejdÛleÏitûj‰ím - ztrátou
domova, utrpením a touhou pfieÏít.

(Pfievzato z: www.albatrosmedia.cz)

...dospûli jsme k poslednímu ãíslu obecní-
ho zpravodaje Hájsk˘ kohout pro volební
období 2014 - 2018. Komunální volby pro-
bûhnou v termínu 5. a 6. fiíjna 2018 a po-
slední leto‰ní ãíslo bude jiÏ vydávat novû
zvolená samospráva obce. 

Rád bych Vás na tomto místû opût infor-
moval o nejnovûj‰ím dûní v obci, a to hlavnû
pak o stavební ãinnosti, která se Vás bez-
prostfiednû dot˘ká. PfieloÏka sítû nízkého
napûtí z betonov˘ch sloupÛ do zemního ve-
dení, investora âEZ Distribuce a.s., je po-
stupnû realizována. Etapa ã. I v horní ãasti
obce je témûfi pfied dokonãením a etapa ã. II
- stfied obce - má mírné zpoÏdûní. 

K etapû ã. III - úsek Ml˘nská ul. po Zá-
vodní ulici - jsme získali informaci, Ïe bude
realizována aÏ v letech 2019-2020.

Úseky kabelového vedení na sloupech
v dolní ãásti obce od autoservisu smûrem ke
kfiiÏovatce Duchcov/Osek a v horní ãásti ul.
Kubátova kolem b˘val˘ch zahrádek nejsou
plánovány investorem k pfieloÏce vÛbec.
PoÏádal jsem písemnû âEZ Distribuce a.s.
k zmûnû jejich postoje k tûmto lokalitám,
kdyÏ zde jiÏ pracují jejich dodavatelské firmy
a dostalo se mi záporné odpovûdi, Ïe zafií-
zení je relativnû „mladé“ a tudíÏ je‰tû plnû
provozuschopné. 

Také jsem z fiad obãanÛ upozorÀován
k ‰patnému stavu nûkter˘ch ãástí komuni-

kací po uzavfiení v˘kopÛ. I tyto pfiipomínky
vyuÏijeme v rámci pfiedávacího fiízení
k reklamaci proveden˘ch prací.

PfiestoÏe obec dostala v˘povûì z betono-
v˘ch sloupÛ, kde provozuje svoje zafiízení
(vefiejné osvûtlení) k 30.6.2018, nehrozí, Ïe
dojde k demontáÏi betonov˘ch sloupÛ dfiíve,
neÏ bude mít obec vybudované nové vefiej-
né osvûtlení.

Po dohodû s investorem âEZ Distribuce
a.s. byla do jejich v˘kopÛ pfiiloÏena pfiíprava
pro rozvedení sítû nového vefiejného osvût-
lení, ale bohuÏel se nám nedafií dle na‰ich
potfieb zajistit v‰echny vyjádfiení dotãen˘ch
organizací a i nûkter˘ch soukrom˘ch sub-
jektÛ, tj. podklady pro zahájení stavebního
fiízení. Prostor, kam bylo moÏné nové VO
vyprojektovat, je v zájmu ochrann˘ch
pásem jin˘ch sítí a je velice sloÏité najít v˘-
chodisko s provozovatelem tûchto sítí. 

V˘stavba nového VO a rekonstrukce so-
kolovny jsou velik˘m tématem pro nadchá-
zející komunální volby. Nebudu zde zneuÏí-
vat mÛj pravideln˘ pfiíspûvek k vyvracení
protinázorÛ a kritick˘ch postojÛ nûkter˘ch
odpÛrcÛ k rozhodnutí postupu Zastupitel-
stva a mé osoby. Není to mÛj styl. Jsem pfii-
praven komukoliv, kdo za mnou pfiijde,
podat vysvûtlení ãi pfiedloÏit písemné pod-
klady o na‰ich rozhodnutích.

Akce kanalizace Lesní stezka je pfiiprave-
na pro vyhlá‰ení v˘bûrového fiízení na do-
davatele stavebních prací. Zastupitelstvo
schválilo financování na základû revolvingo-

vého úvûru od Komerãní banky.
K vyhlá‰ené podlimitní vefiejné zakázce

na v˘stavbu pfiechodÛ v obci, se do uzávûr-
ky 15. 6. nepfiihlásil Ïádn˘ zájemce. Oslovil
jsem nûkolik firem, které pro obec byly v mi-
nulosti dodavateli podobn˘ch staveb, ale
v‰ichni jsou zatíÏení zakázkami na dlouhé
mûsíce dopfiedu. 29. 8. se mi podafiilo kon-
taktovat jednatele potencionálního dodava-
tele a oãekávám zpracování nabídky pro re-
alizaci. A má volnou kapacitu, tak vûfiím, Ïe
se potfiebnou stavbu podafií zadat.

A co nás je‰tû ãeká v oblasti kulturnû spo-
leãenského Ïivota? 

Dne 22.9. 2018 oblíbené Káry v Háji,
29.9. 2018 spoleãn˘ turistick˘ v˘‰lap s part-
nerskou obcí Kreischa, na kterou nás tento-
kráte - jako uÏ tradiãnû na konci léta - po-
zvali na‰i nûmeãtí pfiátelé. Od záfií opût za-
ãíná oblíbená aktivita v obecní knihovnû - fil-
mová setkání Bio_Biblio. A dne 13.10. 2018
spoleãnû pfii pfiátelském posezení na návsi
v Domaslavicích oslavíme v˘znamné v˘roãí
100 let od vzniku âeskoslovenska. 

Pozvánky na jednotlivé akce najdete
v tomto zpravodaji.

Na závûr mi, váÏení obãané a ãtenáfii, do-
volte, abych Vám podûkoval za Va‰í pozor-
nost, kterou jste vûnovali tûmto úvodním
slovÛm starosty. 

Pfieji v‰em kandidujícím v komunálních
volbách do samosprávy obce Háj u Duchco-
va mnoho ‰tûstí a úspûchu a voliãÛm ‰Èast-
nou volbu.     Karel Dra‰ner, starosta obce

VáÏení obãané, váÏení ãtenáfii Hájského kohouta...

vstupuje do 2. roãníku 
V úter˘ 18. záfií promítáním snímku

Goyovy pfiízraky vstupujeme do druhého
roãníku aktivity Bio_Biblio v obecní kni-
hovnû. První narozeniny slavíme v˘ji-
meãn˘m snímkem Milo‰e Formana
i proto, Ïe nás tento v˘znamn˘ filmov˘
tvÛrce na jafie opustil. 

Program na podzimní a zimní Bio_Bib-
lio 2018 najdete na konci zpravodaje.
Neváhejte nás nav‰tívit, pfii projekci je
pohoda a pûkná atmosféra. Na vidûnou
v knihovnû! 

OBECNÍ KNIHOVNA JE OTEV¤ENA V ÚTER¯ A VE ST¤EDU OD 16:00 DO 18:00
Obecní knihovna Háj u Duchcova & Bio_Biblio 
http://knihovnahaj.webk.cz/

SLOVO STAROSTY
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ÚVODNÍK

S létem v zádech
Zdravím, váÏení pfiátelé, 
spolu s blíÏícím se pfierodem léta do pod-

zimu mám chuÈ se tro‰ku ohlédnout za le-
to‰ní sezonou dovolen˘ch a v˘letÛ. Nav‰tívi-
la jsem spoustu krásn˘ch míst v âesku.
A kdybych mûla fiíct, jak˘ z toho mám pocit,
v první fiadû mne napadnou dvû vûci. 

První: sluníãko, modrá obloha, horko,
dusno, ned˘chatelno, pafiáky, v˘heÀ, Saha-
ra. Takovéto léto jsem já snad je‰tû nezaÏi-
la. MoÏná jsme kdysi obãas touÏili po
nûãem podobném, aby bylo celé léto pûkné
poãasí, ale ãeho je moc, toho je moc a pfie-
hr‰el v‰eho ‰kodí.

Druhá: âesko je jak ementál. Samá díra.
Do slova a do písmene. Jedete po dálnici,
rozkopáno, opravuje se. Ve mûstech - roz-
kopané kfiiÏovatky, staví kruhové objezdy.
V‰ude se jak o závod opravují chodníky -
rozkopáno. Vesnice budují kanalizaci,
klade se pod zem elektrické vedení, budují
se pfiípojky plynu a internetu. Rozkopáno.
Ov‰em pozor - to nepomlouvám. Ba nao-
pak. Je to v‰echno moc dobfie. To rozkopa-
né âesko zkrátka teì musíme tolerovat.
Musíme to vydrÏet kvÛli pfií‰tím generacím.
Hlavnû Ïe se to v‰echno uÏ koneãnû spra-

vuje a buduje. Pak  se  povozíme po no-
v˘ch dálnicích, mûsta a vesniãky budou jak
ze ‰katulky. Doufám,  Ïe se toho je‰tû i já
doÏiju. 

Ov‰em pfiátelé, kdyÏ pominu hic a emen-
tál, tak se oko pokochalo. Sídli‰tû uÏ nevy-
padají jak po Ïivelné pohromû, paneláky
jsou povût‰inou opravené, i s tou barevnos-
tí se to aÏ na v˘jimky zadafiilo. Star‰í domky
uÏ hojnû  pro‰ly rekonstrukcí a nové stfiechy
se lesknou do dálky. Vyrostla i nová satelit-
ní mûsteãka a nûkterá  se opravdu povedla.
Domky nejsou kaÏd˘ jin˘ pes, ale bylo bu-
dováno promy‰lenû a s citem. Zfiejmû ne‰lo
jen o to, rozporcovat louku na co nejvíc par-
cel.  Mají kolem sebe i prostorné zahrádky
a i ploty mají pûkné, Ïádné hladové zdi. Tam
se  urãitû novousedlíkÛm dobfie Ïije.  Okolo
nákupních center  jsou upravená prostran-
ství. Dokonce i v prÛmyslov˘ch zónách je
veseleji, zeleÀ okolo haly a ãisto. Mimo
obydlené oblasti -  na spoustû míst jsou vy-

sázeny nové aleje stromÛ, udrÏují se cesty
a pû‰iny, kudy chodí turisté.  Super. Na otáz-
ku Katapultu „ A co dûti? Mají si kde hrát? „
s klidnou du‰í odpovídám: „ ANO. Mají si
kde hrát.“  Snad v kaÏdé vesniãce vyrostla
krásná dûtská hfii‰tû, ve mûstech uÏ je to
také standard. Zrovna tak jako udrÏované
volnû pfiístupné  parky. A pfiib˘vají dal‰í kilo-
metry cyklostezek. TakÏe váÏení, seberte
dûtem mobily a tablety a odeÏeÀte je od po-
ãítaãÛ, aÈ se jdou probûhnout ven a objeví
kouzlo dûtství, jaké jsme znali my z té star‰í
generace. 

Pfiátelé, pfieji v‰em krásn˘ klidn˘ podzim.
Vyjeìte si je‰tû letos nûkam na v˘let. Pod-
niknûte v˘‰lap na nûjakou zfiícenin  nebo
rozhlednu, to moc nestojí,  tam je vût‰inu
mírné nebo Ïádné vstupné. A horko uÏ také
nebude. Rozhlídnûte se z v˘‰ky po krajinû.
A aÏ pojedete zpátky domÛ, pozorujte okolí,
kudy jedete.  Je jedno, jestli cestujete
autem, busem, vlakem, na motorce ... dívej-
te se kolem sebe. Je v tom na‰em âesku
moc krásnû. Inu, a jestli vás nûkde zdrÏí
nûco rozkopaného, nemraãte se,  buìme
rádi, Ïe se nûco dûje, Ïe se buduje a opra-
vuje, Ïe v‰echno v klídku jen postupnû ne-
chátrá, tak jako tomu bylo kdysi dfiíve ....

Hodnû zdraví a pohody pfieje 
Anna Streicherová

Turistick˘ v˘‰lap  
Stalo se jiÏ tradicí, Ïe v nejkrásnûj‰ím ob-

dobí v roce, kdy svûÏí zeleÀ, vÛnû jara a ba-
revné kvûty pfiímo vyz˘vají k náv‰tûvû pfiíro-
dy, vyráÏíme s na‰imi nûmeck˘mi pfiáteli na
turistick˘ v˘let. Ani letos tomu nebylo jinak.
A Ïe se vût‰ina na‰ich obãanÛ na „Turistic-
k˘ v˘‰lap“ tû‰í, svûdãí jejich zájem a vãasná
registrace. Tentokrát na‰e kroky vedly do
okolí mûsta Krupky, kde jsme si mimo jiné
pfiipomnûli hornickou minulost v Podkru‰no-
hofií. Podobnû tomu bylo i na nûmecké stra-
nû Kru‰n˘ch hor. O tom nás pfiesvûdãila po-
slední náv‰tûva partnerského mûsteãka
Kreischa.

Ráno netrpûlivû oãekáváme pfiíjezd auto-
busu z Nûmecka, abychom mohli na‰e pu-
tování oficiálnû zahájit. Po pfiivítání a raním
obãerstvení, obdrÏíme svaãinku a pití na
cestu, rychle nasedáme do pfiipraven˘ch
autobusÛ a uháníme smûr Krupka, kde nás
jiÏ oãekává lanová dráha. Mnozí z nás vzpo-
mínají, Ïe naposledy nav‰tívili lanovku jako
dûti. Vychutnáváme si jízdu, ale jak stoupá-
me v˘‰ a v˘‰, vkrádá se pod na‰e svr‰ky
chladno. Proto vítáme cílovou stanici, pfie-
dev‰ím restauraci na Komáfií víÏce, kde se

zení, kde najdeme i stánek s obãerstvením.
Z ãasov˘ch dÛvodÛ pokraãujeme dále auto-
busem do Horní Krupky, vystoupáme na
blízk˘ RÛÏov˘ hrádek, kde je nádhern˘ pa-
noramatick˘ v˘hled na âeské stfiedohofií. 

Ná‰ spoleãn˘ v˘let zakonãíme veãefií
v restauraci âern˘ orel v sousedním Oseku,
kde vstfiebáváme dojmy pfii Ïivé hudbû. Ne-
chybûl ani tanec a dobrá nálada. Byl to vy-
dafien˘ den. Nezklamalo nás ani poãasí. 

Dûkujeme partnerské obci Kreischa za
v˘znamnou podporu pfii spolufinancování
celé akce a v neposlední fiadû dûkujeme
hájsk˘m obãanÛm, ktefií donesli vlastní kuli-
náfiské produkty, k rannímu obãerstvení pro
na‰e hosty.“                      Ilona Prá‰ilová

zahfiíváme tepl˘mi nápoji. Putování lanov-
kou bylo bezva, ale nyní se musíme spoleh-
nout na vlastní nohy. Sestupujeme lesní pû-
‰inou ke ‰tole Svat˘ Martin, kde se v dáv-
n˘ch dobách, s pfiestávkami aÏ do poloviny
20. století, tûÏily cínové rudy. K vidûní se na-
bízí rovnûÏ expozice dávného dÛlního zafií-
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(Pokraãování na následující stranû)

Názory na‰ich obãanÛ
PÁR SLOV K DùNÍ V OBCI 

VáÏení spoluobãané, velmi dlouhou dobu
jsem se rozhodoval, zda mám vÛbec sepi-
sovat tento ãlánek. Mé rozhodnutí podpofiilo
poslední vydání Hájského kohouta. V po-
sledních mûsících se v na‰í obci pofiádá ne-
vídan˘ hon na ãarodûjnice. Za úplnû v‰ím
se hledá nûjaké negativum a hlavnû nûjak˘
viník. Vytahují se vûci, které nejsou vÛbec
pravdivé, nebo jsou zavádûjící. Rád bych
v mém pojednání napsal pouze vyjádfiení
k ãlánkÛm a tvrzením nûkter˘ch lidí, které se
objevovaly v poslední dobû v na‰í obci. Ne-
chci tím zaãínat Ïádnou pfiestfielku názorÛ,
ale chtûl bych Vám dodat jin˘ pohled na
dûní v obci. 

Jsem sice mlad˘ ãlovûk, pouh˘ch 27 let,
ale rád bych Vám povûdûl, proã jsem se roz-
hodl kandidovat do zastupitelstva obce. Mé
rozhodnutí padlo uÏ pfied pûti lety. Tehdy
mne oslovil pan Dra‰ner. UÏ nûkolik let
pfiedtím jsem se zajímal o dûní v obci, byl
jsem aktivní souãástí na‰í komunity, nav‰tû-
voval jsem rovnûÏ zasedání ZO. Vûdûl
jsem, jaké pomûry v Háji panují. Proto mé
rozhodnutí bylo jednoduché. Vidûl jsem, jak

obec pod vedením pana Dra‰nera vzkvétá
a chtûl jsem tomu pomoci. âtyfileté období
mého pÛsobení v ZO je uÏ témûfi minulostí.
Toto zastupitelstvo se z mého pohledu mu-
selo pot˘kat s rÛzn˘mi problémy. Nejen VO,
ale i dozvuky rekonstrukce infrastruktury
obce, pfievzetí komunikace v OkruÏní ulici,
rekonstrukce Sokolovny, nová obecní kni-
hovna, záleÏitost po‰ty, vybudování kanali-
zace na Lesní stezce, roz‰ifiující se v˘stavba
RD v na‰í obci a dal‰í a dal‰í. Nezanedba-
telné problémy. 

K tomu bylo zastupitelstvo nuceno ãelit
neustál˘m v˘padÛm ze strany pana Îejdlíka
a poãínání pana Smutného. K panu Smut-
nému není potfieba nic dodávat. Neustále
pí‰e ãlánky o „dra‰nerovcích“, které není
moÏné na zasedání ZO pfiehlasovat. Kdyby
sledoval jednání zastupitelstva, tak by
vûdûl, Ïe kaÏd˘ hlasuje samostatnû podle
svého nejlep‰ího vûdomí a svûdomí, mnoh-
dy v nesouladu s panem Dra‰nerem.
Nevím, kde pfii‰el na své teorie, Ïe v‰e ovlá-
dali „dra‰nerovci“. V‰e je moÏné si pfieãíst
ve v˘pisech z jednání ZO. Pokud ov‰em
mÛÏeme sledovat poãínání pana Smutného,

tak mû to pfiivádí k názoru, Ïe sám se stal
loutkou nûkoho jiného a manipulativnûj‰í-
ho... 

Nyní bych rád napsal reakci na tvrzení
pana Îejdlíka, kter˘mi jsme v posledním
roce masivnû ovlivÀováni. Pan Îejdlík je ve-
lice dobr˘ rétor, má agresivní pfiístup v jed-
náních a sv˘mi argumenty a názory Vás do-
slova ubije. KdyÏ ãtu jeho ãlánky a poslou-
chám, jak mluví, sám bych mu vûfiil. Mluví
velice rozumnû, zapálenû a má velké cíle.
Ale musím fiíct, Ïe mám své osobní zku‰e-
nosti s panem Îejdlíkem. Kromû toho, Ïe
párkrát zastra‰oval (skoro i vyhroÏoval)
ãleny zastupitelstva, tak jsem ho nûkolikrát
pfiistihl, jak, slu‰nû fieãeno, nemluví pravdu.
Uvádí jen ty informace, které se mu vÏdy
hodí, ãasto fiíká jen polopravdy, neuvádí v‰e
na pravou míru a rÛzné vûci pfiekrucuje. Ne-
musíte vûfiit ani mû, ale co mÛÏete, je Ïe si
ve‰keré informace ovûfiíte z v˘pisÛ z jedná-
ní ZO. Nenechte se ovlivnit manipulativní
kampaní, Ïe je v‰e ‰patnû. 

Je bohuÏel smutnou pravdou, Ïe ten, kdo
se pfiíli‰ nezajímá o dûní v obci, tak lehce
uvûfií verzím pana Îejdlíka. Proto Vás
Ïádám jen o jednu vûc. PTEJTE SE. Pokud
pan Îejdlík napadá postup ãi rozhodnutí za-

Putovní v˘stava Rok 1918 na Ústecku 
Cel˘ srpen mûli náv‰tûvníci moÏnost zavítat na v˘stavu Rok

1918 na Ústecku, kterou pofiádala Obecní knihovna v Háji
u Duchcova. V˘stava byla instalována v pfiízemních prostorách
obecního úfiadu.  

V˘stava Rok 1918 na Ústecku na v˘stavních panelech pfiedsta-
vuje rÛzné aspekty vzniku republiky v Ústí nad Labem a okolních
oblastech, kde dûjiny kráãely ponûkud jinak, neÏ tomu bylo v cent-
ru zemû. V˘stava je v˘sledkem v˘zkumu studentÛ magisterského
a doktorského studia na katedfie historie FF UJEP.

V˘zkum probíhal od poãátku roku
2017 za podpory projektu z Fondu
hejtmana Ústeckého kraje a v˘zkum-
n˘ch prostfiedkÛ ·koly doktorsk˘ch
studií UJEP. Celkem pût doktorandÛ
a dva studenti magisterského studia
se zamûfiilo na konkrétní témata sou-
visející s okolnostmi a prÛbûhem udá-
lostí roku 1918, pfiedev‰ím na provin-
cii Deutschböhmen, která v pfiíhraniã-
ních oblastech vznikla paralelnû
s nov˘m státem âechÛ a SlovákÛ.

Obsah v˘stavy dále pfiiblíÏil jeden
z autorÛ a zároveÀ editor, Mgr. Jan
Grisa: „Existence provincie Deutsch-
böhmen je v˘znamnou kapitolou historie tohoto regionu, které pro-
zatím nebyla vûnována dostateãná pozornost. Postavení ãesk˘ch
NûmcÛ a jejich provincie v nové âeskoslovenské republice, role Ïi-
dovského obyvatelstva na Ústecku ale tfieba i hrozba ‰panûlské
chfiipky, to v‰echno jsou dosud málo probádaná témata, na která se
snaÏíme upozornit a vûfiíme, Ïe budou zajímavá pro odborníky, ale
pfiedev‰ím zájemce o historii a laickou vefiejnost. Doufáme, Ïe v˘-
stava pfiispûje k pochopení tohoto zásadního mezníku dûjin na‰eho
státu v kontextu se specifick˘mi dûjinami regionu, ve kterém Ïijeme.“

Autofii se v rámci v˘zkumu zamûfiili také napfiíklad na problemati-
ku spojenou s vojensk˘m obsazováním pohraniãí. „Málokdo si dnes
uvûdomuje, Ïe v fiadû mûst nacházejících se ve smí‰en˘ch ãesko-
nûmeck˘ch jazykov˘ch oblastech nebo i oblastech ãistû jazykovû
nûmeck˘ch docházelo k vyhlá‰ení âeskoslovenské republiky aÏ

s pfiíchodem vojska,“ poznamenal dal‰í z autorÛ v˘stavy, Mgr. Adam
Hájek. V˘stava se tak snaÏí otevfiít i problematiku souÏití âechÛ
a ãesk˘ch NûmcÛ v dobû tzv. první republiky. PhDr. Jaroslav Ro-
kosk˘, Ph.D., vûdeck˘ redaktor katalogu v˘stavy, k tomu dodává:
„¤ada ãesk˘ch NûmcÛ republiku nepfiijala a tak republika na oplát-
ku nepfiijala ãeské Nûmce.“ 

V rámci projektu tzv. Osmiãkov˘ch v˘roãí, které vznikají za pod-
pory Ústeckého kraje, se rovnûÏ pfiipravuje v˘stava nazvaná Po-
mníky Velké války.                                              (http://ff.ujep.cz)
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stupitelstva, tak si pfieãtûte v˘pis z jednání
ZO, tam zjistíte pravdu. Pfiijìte na zasedání
a zeptejte se na druh˘ názor. Zeptejte se,
proã pana starostu Dra‰nera nekritizuje za
‰patné vedení obce opoziãní strana v zastu-
pitelstvu, která zná v‰echny podrobnosti
a detaily u kaÏdé záleÏitosti, které se pro-
jednávají? Je tedy souãasné vedení obce
skuteãnû, tak ‰patné, jak se nám to snaÏí
vnutit pan Îejdlík, anebo se jedná pouze
o negativní kampaÀ pfied volbami se snahou
získat, co nejvíce hlasÛ za kaÏdou cenu?
Pravda vÏdy vypluje na povrch. Dûkuji za
Vá‰ ãas.                      Mgr. Jakub ·imek 

OMLUVA - V MINULÉM âÍSLE HK 
BYL UVE¤EJNùN âLÁNEK:
„UÎ TO PROSTù MUSÍM ¤ÍCT I VÁM...“

V nûm jsem zauvaÏoval nad „nutností“ vy-
hlásit v˘bûrové fiízení na úklid snûhu v obci.
Neãekal jsem, Ïe si nûkdo ‰patnû vyloÏí
smysl mnou popsané situace... Dovoluji si
tímto vysvûtlit, Ïe jsem nemûl ani v ne-
jmen‰ím v úmyslu dotknout se pana ·tefa-
na Sedlára, kterému se touto cestou
OMLOUVÁM.... Pokud opûtovnû a pozornû
pfieãtete zvefiejnûn˘ text, pak to je urãitû
zfiejmé:

Jeden pfiíklad za mû osobnû: ne nûkolik
let, ale nûkolik desetiletí jsem pro obec od-
klízel v zimû sníh. Vûfiím, Ïe bez váÏnûj‰ích
v˘hrad obãanÛ - soudû podle toho co mi fií-
kali. A tak zimní t˘dny u nás byly místo lyÏo-
vaãky ve znamení nataÏení budíku, abych
v pÛl ãtvrté zkontroloval jestli „padá“. K ra-
dosti obce, bylo toto vstávání bezplatné,
snûhu moc nepadalo a tak jsem si za zimní
údrÏbu pfii‰el na cel˘ch: rok 2011: 11tis Kã,
2012: 20tis Kã, 2013: 21tis Kã, 2014: 3tis
Kã, 2015: 7tis Kã, 2016: 16tis Kã
JenÏe jsem asi vstával ‰patnû, protoÏe na-
jednou se rozhodl pan starosta u‰etfiit a pro-
vûfiit, jestli by nûkdo nevstával je‰tû levnûji
neÏ já. V rámci snahy o zlep‰ení sluÏeb vy-
hlásil tedy v˘bûrové fiízení. Nikdo se nepfii-
hlásil. Vyhlásil dal‰í a ejhle (nûjak˘m
‰umem jsem byl upozornûn, Ïe bych mûl
odevzdat nabídku) zase se nikdo nepfiihlá-
sil.. Ani já ne. Uznávám totiÏ, Ïe se skuteã-
nû mohl najít nûkdo, kdo by to dûlal je‰tû
lépe a z lásky k obci zadarmo. Nena‰el,
a tak byl osloven technikou disponující za-
stupitel. Chápu, jeho vstávání je draÏ‰í, bu-
díãek za mûsíãní pau‰ál 26.630 Kã (listopad
aÏ bfiezen = 133.150 kã). Správnû, v˘bûro-
vé fiízení pro dobré hospodafiení s obecní
kasiãkou - na to je pr˘ dokonce zákon.

OMLUVU panu Sedlárovi 
sepsala pro pana Jifiího Svítka 

Lucka Jiráková

O 50 LET ZPÁTKY?
V pondûlí 27. srpna 2018 jsem se zúãast-

nila moÏná posledního jednání zastupitel-
stva obce v tomto volebním období. Mûlo
jen krátk˘ prÛbûh. Vlastnû jen jedin˘ dÛleÏi-
t˘ bod programu. Hlasování o schválení ãer-
pání úvûru ve v˘‰i 10,5 mil Kã.... Nechci se
pozastavit nad tím, Ïe zhruba mûsíc pfied
koncem volebního období, ani nad tím, Ïe
poprvé byli pfii tak dÛleÏitém rozhodnutí ne-
pfiítomni 3 zastupitelé, a to ti, ktefií se nej-

ãastûji v pfiedchozí diskuzi pfiiklánûli k názo-
ru - nechat toto rozhodnutí na nov˘ch zastu-
pitelích. Ani nad tím, Ïe dal‰í - ãtvrt˘ ode‰el
pfiímo po hlasování. CHCI a MUSÍM se ale
pozastavit nad tím, Ïe poprvé v historii obce
se stalo, Ïe nebyl do programu jednání za-
fiazen bod: DISKUZE S OBâANY! Mám si to
vyloÏit tak, pan starosta a zastupitelé uÏ
s obãany nechtûjí ztrácet svÛj drahocenn˘
ãas nebo nechtûjí sly‰et jin˘ názor neÏ ten
svÛj?... Pfii pokusu jednoho z pfiítomn˘ch
pfiihlásit se o slovo, konstatoval usmívající
se starosta, Ïe jednání zastupitelstva právû
skonãilo. Ani skuteãnost, Ïe po nátlaku pfií-
tomn˘ch a po ukonãení programu v rámci
jakési nezávazné debaty aspoÀ nûkteré ná-
zory zaznûly, neodstraní - pro mû lehkou pa-
chuÈ toho, Ïe to u nás opût zavání star˘mi
praktikami... po nichÏ ‰la demokracie na
dlouhou dobu stranou.. Takové praktiky do
na‰í obce nepatfií!    Irena Pipi‰ková

OBCHOD V HÁJI MÁLEM V HÁJI
SluÏební povinnosti mû zavedly do obce

jménem BlaÏim...
Obchodní partner, za kter˘m jsem se vy-

dala, se kvÛli problému s autem nûkde zdr-
Ïel a tak jsem chvilku sedûla na laviãce
u rybníka na návsi. UÏívala jsem si atmosfé-
ru, které byla vesniãka zalitá sluncem plná...
Chtûla jsem si ãekání zkrátit zákuskem,
kávou, limonádou nebo nûãím pfiíjemn˘m.
Jediné, co mi chytrá aplikace v mém mobilu
nabídla, byl obchod s potravinami, a to do-
konce nedaleko mé laviãky. Moc jsem ne-
spûchala a dala se do fieãi s prodavaãkou.
Jak jde Ïivot na malé vesnici, kde jediné co
mají je mal˘ obchod, jak si sousedi starou-
sedlíci vycházejí vstfiíc, jak se sÏívají s no-
vousedlíky a jak by za mûsto nemûnila,
a tak. 

Pfii této debatû se mi stále vracela my‰-
lenka, Ïe jsme na tom tak nûjak podobnû,
i kdyÏ nemáme tak krásnou náves. A najed-
nou také vzpomínka! Vzpomínka, jak jsme
vlastnû uÏ ani nemuseli mít obchod... Není
to totiÏ tak dlouho, co ná‰ pan starosta
oznámil pfii nakupování nájemnici obchodu,
Ïe zastupitelstvo fie‰í, Ïe jí nájemní smlouvu
vypoví... Jí se z toho samozfiejmû hroutil
svût a tak vystra‰ená o svÛj obchÛdek za
zastupiteli za‰la. Nakonec se ukázalo, Ïe to
ani nebyla aktivita zastupitelÛ, ti pfieci jenom
vûdí, Ïe i mal˘ obchod je pro spoustu obãa-
nÛ dÛleÏit˘, ale soukromá aktivita pana sta-
rosty.

Obec, která je tu pro v‰echny své obãany,
by mûla vesnick˘ obchod podporovat! Ne
v‰ichni mohou a chtûjí kvÛli kaÏdé drobnos-
ti cestovat. Obec by mûla kvÛli sv˘m obãa-
nÛm pomáhat v jeho provozování a zároveÀ
vyvíjet tlak na zlep‰ení jeho kvality. U nás
jistû nic nefie‰itelného. Obchod je situován
v obecní nemovitosti, jejíÏ ãást jiÏ rekon-
strukcí pro‰la. Pokud má obchod uspût
a udrÏet se i nadále v blízkosti nûkolika fie-
tûzcÛ, je modernizace zbylé ãásti, kde se
nachází prodejna potravin nezbytná. Podpo-
ru si dovedu pfiedstavit odpu‰tûním nájmu -
pfii dodrÏení pfiedem stanoven˘ch podmínek
- napfi. dal‰í vlastní investice provozovatele
do chodu obchodu, roz‰ífiení sortimentu, do-

plÀkové sluÏby, prÛzkum o vhodnosti oteví-
rací doby aj.

P.S. V BlaÏimi na laviãce pfied obchÛd-
kem jsem nakonec vypila i kávu, která
v sortimentu není.. byla z konvice paní „ve-
doucí“... Irena Pipi‰ková

T¯DEN, KTER¯ NÁS STÁL 2.3 MILIONU
Obecní lampy...... zastupitelé chtûli od-

souhlasit realizaci za 21 milionu. Upozornili
jsme na to, a tak pan starosta sám od sebe
za‰el za panem Lipãákem a dohodli se na
pfiedloÏení nabídky za 4,5 milionu. Aby v‰e
mûlo své náleÏitosti, zastupitelstvo ho povû-
fiilo, aby podepsal smlouvu a tak se stalo.
I pfiesto Ïe jsme se snaÏili, aby vyhlásil v˘-
bûrové fiízení, a zkusil levnûj‰í fie‰ení. Pr˘ to
nejde, není ãas, 30.6. se totiÏ pr˘ v obci
zhasne. KdyÏ uÏ práce zaãaly, dozvûdûli
jsme se, Ïe vlastnû nezhasne, Ïe se bude
svítit, dokud nebude akce dokonãena. Tak
jsme oslovili dal‰í dvû firmy, aÈ posoudí na-
bídku. U jedné z nich byli nûktefií zastupitelé
pfiítomni -TS Duchcov - upozornil na nad-
hodnocenou cenu materiálu, Elmak Duch-
cov pfiedloÏil kalkulaci na 2,17 milionu...
úspora více neÏ polovina. A pan starosta,
nám sdûlil, Ïe s tím nejde nic dûlat. A zastu-
piteli, kter˘ se písemnû obrátil na své kolegy
- nikdo neodpovûdûl. Stejné zastupitelstvo
pak váhá, jestli vyhovût Ïádosti pana Mol-
davcuka na 30 tisíc pro fotbalisty. Takhle
hospodafiit, je prostû zloãin. BohuÏel, ostat-
ním zastupitelÛm i obãanÛm je to jedno. Moji
snahu to zvrátit, vnímají jako mÛj osobní boj
s vedením obce a nûktefií taky jako mou
snahu se zviditelnit nebo na situaci vydûlat.
Není to tak. A pokud se do zastupitelstva
dostanu, tak peníze, které mi jako zastupite-
li pfiíslu‰í, vûnuji formou sponzorského daru
na mnou zvolené obecní aktivity nebo ma-
tefiské ‰kolce.

Jediné na ãem chci vydûlat, je, abych mûl
já i moje rodina lep‰í Ïivot.

KdyÏ se podívám, co se za poslední ãtyfii
roky v obci udûlalo, tak vidûno m˘ma oãima
NIC. PfiestoÏe dostáváme roãnû od státu ca
19 milionÛ korun roãnû (provoz úfiadu
a údrÏby 2 mil + rekonstrukce prostor pro
knihovnu 1,15 mil + 0,7 mil rekonstrukce
bytu - bez v˘bûrka + 0,4 mil kanceláfi na
úfiadû). M˘m propoãtem zb˘vá za 4 roky ca
60 mil. Na dotaz, kde jsou, mi nikdo ze za-
stupitelÛ nedokázal odpovûdût a pan sta-
rosta mi poradil, Ïe se mám podívat do ta-
bulky a kde ji najdu. Nechci tvrdit, Ïe zmize-
lo 60 mil. Jen mû nikdo neumí pfiesvûdãit, Ïe
není pravda, Ïe se s penûzi nás v‰ech ‰pat-
nû hospodafií. 6e se ‰patnû investuje - napfi.
3 projekty na opravu Sokolovny stály 1,3 mil
a ani jeden nejde pouÏít. MÛÏe si to nûkdo
z nás - z vás dovolit? Nejsou to peníze
Obce, zastupitelstva nebo starosty. Jsou to
peníze nás v‰ech. Takhle to vlastnû ani ni-
koho z nás - z vás nezajímá, jen kdyby pan
starosta pfii‰el a fiekl, Ïe se ty peníze musí
do obecního rozpoãtu vrátit a aÈ mu kaÏd˘
pfiispûjeme z vlastních penûz, kdyÏ uÏ jsme
ho volili.. BUDU RÁD, KDYÎ NÁM PO-
MÒÎETE PROSADIT ZMùNU, chceme lépe
vyuÏívat finanãní zdroje - pro ná‰ Háj... 

Dûkuji Zdenûk Îejdlík
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FEJETONY MIROSLAVA SMUTNÉHO

....a rozsvítíme si .......

...abychom vidûli. To co se dûje v obci , je
skuteãnû neskuteãné, ale pfieÏijeme to.
Firma „Omexon“ pracuje velice intenzivnû,
takÏe se doãkáme i lep‰ích ãasÛ. 

To co nás je‰tû ãeká je vefiejné osvûtlení /
dále jen VO / a kolem toho se dûjí vûci, nad
kter˘mi, ani mal˘ ãesk˘ ãlovûk nestaãí „Ïas-
nout“. 

Byla podepsána smlouva o stavbû VO
s na‰í firmou „Servise Grove.“ Byla oslove-
na na‰ím starostou a bez jakéhokoli v˘bûru
odsouhlasena zastupiteli. Firma to oznaãila
jako podání pomocné ruky, dala cenovou
nabídku a aby se nefieklo,ihned poloÏila za-
stupitelÛm nÛÏ na krk. Buì to vezmete vãet-
nû ceny, nebo od toho odejdeme.  Informa-
cí pro nás minimum, harmonogram prací ne-
existoval a byla navozena atmosféra, Ïe
pokud to nevezmeme, tak budeme chodit po
obci s baterkama a proud do nich budeme
získávat honûním li‰ãího ocasu na knetlotlit-
lové tyãi.

První zádrhel byly stoÏáry. Firma se s nimi
dostala do pozice pfiekupníka. Koupit a za-
betonovat. BetonáÏ nebyla souãástí . StoÏár
se dá na Kamenném Pahorku koupit za 5
719 Kã a nám byl v zakázce nabízen za 23
000 Kã. Slu‰n˘ „vejvar“. Pfiesto odsouhlase-
no. Zisk bez hnutí ruky pro firmu za 87 sto-
ÏárÛ 1,503.447 Kã. Kdyby toho nebylo, pro-
bûhlo by v‰e, aniÏ by nûkdo zapochyboval. 

Ale ãervíci pochybností ‰Èourají do kde
ãeho. 

tázka ceny za tzv. svûteln˘ bod. / stoÏár
se v‰emi náleÏitostmi / Zcela pochopitelnû
se objevily i jiné ceny. Ono totiÏ v‰ude se
VO staví a nebyl by problém pro na‰eho sta-
rostu, nûkde se pozeptat mezi „spolustraní-
ky“ na dal‰í firmy. Oslovil pouze tu na‰i.
Údajnû jiná nebyla. Ale, ony jsou a docela
zajímav˘mi cenami za postavení na klíã.

Jedna mostecká firma. je staví za 30 000
Kã. Duchcovská má v nabídce 30 190 Kã.
Informativní cenu vypracovala skupina pana
Lercha, do‰la k cenû 43 723 Kã. 

Jako sluneãní paprsek osvûtlující tmu
podnikatelÛ je cena Servise Grove. PfiibliÏ-
nû  je to pouh˘ch 53 690 Kã za stoÏár. Je
vidût, Ïe tito „mistfii vysok˘ch sklizní“ se ne-
bojí fiíci si o peníze. Zase je tady rozdíl za 87
stoÏárÛ 2, 044 500 Kã. Asi tolik nás bude
stát podaná pomocná ruka a máme ‰tûstí,
Ïe zmínûná firma naá nepodala pomocné
ruce dvû. Nûkdo se nad tím pozastaví, ale
pokud dvû firmy jdou na 30 tis. tak je to asi
tím, Ïe pracují obûma rukama a pfii práci si
zpívají. Co t˘ãe na‰í té na‰í, mÛÏe mít obû
ruce levé, bez nad‰eného zpûvu a pak uÏ je

to  jen „k‰eft“ století. A pfiijít o nûj? To by bylo
pláãe,radûji na to ani nemyslet. Budeme
tedy Ïít v oãekávání vûcí pfií‰tích a snad pfií-
jde doba, ......a rozsvítíme si.

pozn. Cena pro obec je naprosto nev˘-
hodná, upozorÀoval jsem na to nesãíslnû-
krát, pfiesto mne nikdo nepodpofiil. 

„ Hájsk˘ pes „
...to je ne‰tûstí.
V na‰í obci byla dána v platnost vyhlá‰ka

zakazující podomní prodej. Velice dÛleÏitá.
Ti co k nám nechodili, opût nechodí a tûch
pár prodejcÛ brambor nebo cibule, ktefií se
u nás objeví, o ní nic neví.Jinak jsou prodej-
ci, které naz˘váme „‰mejdy“. Nabízí pfiedra-
Ïené zboÏí a vyuÏívají lidské hlouposti a ne-
vûdomosti o cenách. A nûkdy i pomocí nási-
lí. A nûkdy se objeví a radostnû nám ozna-
mují ,Ïe nabízí pomoc, bez které bychom se
neobe‰li. Pokud ná‰ andûl stráÏn˘ zaspí
a zapomene nám pfiipomenout, bez ãeho
nebudeme moci Ïít, je takov˘ „‰mejd“ pfii-
praven nás poslat k ãertu i nûkam jinam.
Ale, kaÏdá obec nûjakého „‰mejda „ musí
mít. Jak by k tomu pfii‰li poctiví fiemeslníci,
kdyby nebylo moÏné je se „‰mejdem“ po-
rovnat? Zkusme hledat. Co takhle firma
s honosn˘m názvem „Servise Grove“. Nikdy
jsem o ní nesly‰el a teì je na pofiadu dne.
A proã?

V souãasné dobû se u nás mluví o vefiej-
ném osvûtlení. Jak˘si praÏák udûlal projekt
za nûjak˘ch 21 mil. Kã. Proã ne, z ceny má
provizi. âím vût‰í cena projektu, tím více
penûz do vlastní kapsy. Obezfietn˘ starosta
okle‰til cenu na nûjak˘ch 8 mil. Kã. / a sláva
mu on je pa‰ák a fi‰kunté a hujaja / Ale,
na‰la se hájská firma „ Servise Grove „ a na-
bídla cenu za stavbu vefiejného osvûtlení za
nûjak˘ch 4,5 mil. Kã. Podala to jako pomoc
Háji s tím, Ïe pokud nebudeme souhlasit
s cenou, pomocná ruka nebude. Ani smrt
nedokáÏe zpÛsobit zdû‰ení, Ïe by Háj v noci
nesvítil a tak rychle a sofort a zadarmo,
moudfií muÏové zastupitelstva rozpoãet od-
souhlasili. V‰echno by bylo dobré, neb˘t
zase jako obvykle, nûjakého rejpala. Ten
pfii‰el na to, Ïe jeden stoÏár jako materiál je
v cenû kolem 5 tis Kã a je bûÏnû v obchodû
prodáván. Nám jej ona „nûÏná“ pomocná
ruka závaznû nabídla za nûjak˘ch „mizer-
n˘ch“ 23 tis. Kã.  KdyÏ s to tak vezme, co je
rozdíl 18 tis. Kã. Co je to proti slávû boÏí.
Ale! Za 87 stoÏárÛ, které se budou v Háji
stavût, je to ztráta pro na‰í pokladnu nûja-
k˘ch 1,5 mil Kã. Velice rozko‰ná sumiãka,
Ïe?  A to je jenom za stoÏáry. A co nás tepr-
ve bude stát stoÏár, aÏ bude svítit? 

Rejpal je jako krtek, nedá a nedá si pokoj.

Podle smlouvy nás stavba jednoho svítícího
stoÏáru od Servise Grose pfiijde na 53 690
Kã. Ke v‰emu byl zvûdav˘, za kolik Kã. sta-
vûjí firmy vefiejné osvûtlení  kolem nás. Jen
tak mimochodem se pozeptal a ejhle, jsou
v okolí firmy, které staví vefiejné osvûtlení za
nûjak˘ch 30 tis. za stoÏár. Kdyby ná‰ sta-
rosta se necoural po nûjak˘ch „ prdelkovi-
cích“ a mûl nabit˘ telefon a umûl s ním tele-
fonovat, mohl to zjistit také. TakÏe men‰í zá-
drhel. Ale to uÏ byla podepsána s firmou
i smlouva o dílo. Moudfií muÏové zastupitel-
stva byli rychlej‰í, i kdyÏ o nev˘hodnosti
smlouvy vûdûli. Jediná ‰ance by tu byla.
Zru‰it smlouvu. Poprosil jsem i právníka,
zdali by dÛvod ke zru‰ení ve smlouvû nena-
‰el. A jsem ochoten pfied ním i pokleknout.
A to uÏ jsem vidûl na‰í Sokolovnu, jak se
tam schází lidé na pivo a na pokec, rozzáfie-
né oãi dûtí pfii akcích pro nû a narvan˘ sál
jako pfii posledním spoleãenském plese.
A Ïe by nebylo moÏné dát Sokolovnu do
stavu pouÏitelnosti?Zaãneme trochu poãítat.

Pfii pouÏití duchcovské firmy bychom
u‰etfiili na osvûtlení 2,605 mil.Kã. Dále jsme
vyhodili 1.5 mil. Kã za nesmysly, které leÏí
ve spodních ‰uplatech. Jsou to rÛzné pro-
jekty,které  nepotfiebujeme, rÛzná zamûfiení,
vyhodnocení ankety apod.  TakÏe dohroma-
dy by jsme mûli k dispozici 4, mil. a 105 tis.
k tomu. A co bychom za nû pofiídili? Zkusí-
me se podívat , co je tfieba udûlat v Soko-
lovnû, aby byla funkãní. Kdysi se uvaÏovalo
na zfiízení kuÏelny, restaurace,klubovnu pro
poãítaãové hráãe a dal‰í klubovny pro zá-
jmové skupiny. Samozfiejmû, Ïe s toho
se‰lo, jak jinak. Ale Sokolovna není v hava-
rijním stavu. Co je tfieba udûlat, abychom se
v ní mohli scházet. 

Na kanalizaci by bylo tfieba asi 500 tis. Kã.
Za v˘mûnu kotle 700 tis. Kã. Na opravu
elektriky dejme tomu také 500 tis. Kã. Nûja-
k˘ch 700 tis. na restauraci a za 1 mil. vyba-
vit sál nábytkem. âasovû by to mohlo vyjít
na tfii nebo ãtyfii mûsíce a ná‰ kulturní stá-
nek by byl jak nevûsta na vdávání. Ale to by-
chom u nás nesmûli mít druh „‰mejdÛ“, ktefií
v‰e brzdí. V‰echno trvá hroznû moc dlouho.
Oprava kanalizace u pana Komínka trvala
nûkolik desetiletí, kus Ïluté ãáry trval dva
roky, o laviãkách není uÏ ani síla se ozvat,
Sokolovna je odstavená  pomalu ãtyfii roky.
Máme starostu s nadstandartním pfiíjmem.
Mûl by tedy podávat nadstandartní v˘kony.
Posuìte sami, podává je? KdyÏ to tak vez-
meme, tak tûch „‰mejdÛ“, ktefií brzdí rozvoj
Háje je asi povícero, .... to je ne‰tûstí.

„Hájsk˘ pes“

Nechte se zlákat kaÏdou stfiedu,
na hodinu Step aerobiku,
vyplavit své endorfiny,
pfiec nestojí tolik dfiiny,
budete se poté cítit skvûle
a bude Vám lépe po tûle :) 

■ POZVÁNKA na spoleãné setkání b˘va-
l˘ch pracovníkÛ závodÛ Ml˘ny a Ko‰Èany
s. p. Bonex v sobotu 27. fiíjna 2018 od
15.00 hod. v penzionu Beseda v Hrobû.
Pfiijìte se pobavit a zavzpomínat, srdeãnû
jsou vítáni i Va‰i pfiátelé! K dobré náladû
a tanci hrají „Dûdkové z Kentucky“. 

Tû‰í se na Vás organizátofii.
Tû‰í se na Vás cviãitelka Mirka • Tûlocviãna Základní ‰koly Osek
(Hrdlovská ul.) • KaÏdou stfiedu od 18:00 hod. • Zaãínáme 5. záfií 2018
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(Pokraãování na následující stranû)

Letní sezóna hasiãÛ z Háje u Duchcova

1. místo Tohatsu fire cup ve Lkáni

5. místo Mezinárodní souteÏ mlad˘ch hasiãÛ v Oseku

Soustfiedûní mlad˘ch hasiãÛ v Sobû‰ínû SDH Háj u Duchcova 
+ SDH Osek

MuÏi a Ïeny ve Vernefiicích

Euroregion Kru‰nohofií - pádlování v ãlunu a záchrana osoby

Leto‰ní letní sezóna hasiãÛ z Háje u Duchcova byla spí‰e poklid-
ná. V minulosti jsme se v tomto období hojnû úãastnili jednotliv˘ch
kol Podfiipské hasiãské ligy. BohuÏel tento rok se úplnû v‰echny ter-
míny jednotliv˘ch závodÛ kryly s dovolen˘mi na‰ich závodníkÛ.
Z toho dÛvodu jsme se nemohli zúãastnit ani jednoho závodu. I tak
se ov‰em kolektiv muÏÛ a Ïen zúãastnil nûkolika pohárov˘ch soutû-
Ïí a tradiãních kol Tohatsu fire cup 2018, kde se mu celkem dafií. 

O prázdninách se nicménû odehrála jedna dÛleÏitá událost. Tou
byla oslava 73. v˘roãí zaloÏení SDH Háj u Duchcova. Tato oslava se
uskuteãnila 28. ãervence. Kromû hojné úãasti ãlenÛ se akci pfii‰lo
podívat i slu‰né mnoÏství obãanÛ, fanou‰kÛ apod. Na oslavû jsme si
zahráli tradiãní turnaj ve vybíjené, nohejbal a dal‰í. 

Podívejme se nyní na kolektiv mlad˘ch hasiãÛ. Na‰im mal˘m zá-
vodníkÛm se pfied prázdninami hodnû dafiilo. Zvlá‰È vyzdvihnout za-
slouÏí druÏstvo pfiípravky, která se na závodech v Srbicích z devíti
druÏstev dostala na první místo. Z tohoto v˘sledku mûlo radost
hodnû lidí. Za váÏnou zmínku ov‰em stojí i na‰e umístûní na mezi-
národní soutûÏi mlad˘ch hasiãÛ v Oseku. SoutûÏí spolu ve 12 dis-
ciplínách 8 t˘mÛ z ãeské strany a letos 7 t˘mÛ z nûmecké strany. Vû-
kov˘ rozptyl je zde velmi ‰irok˘, jelikoÏ mohou závodit dûti ve vûku
od 6 - 18 let. Byla zde druÏstva, kde nejmlad‰í závodník byl ve vûku
15 let, ostatní se blíÏili k 17-18 rokÛm. Na‰e druÏstvo se skládalo
z mlad‰ích závodníkÛ. Konkrétnû ve vûku 11-12 let, i mlad‰í. Patfiili
jsme k vûkovû mlad‰ím druÏstvÛm. A i pfiesto jsme se dokázali
umístit na velmi krásném 5. místû. Scházelo nám nûkolik málo bodÛ
a na‰e umístûní mohlo b˘t je‰tû lep‰í. Za tímto úspûchem stálo ne-
uvûfiitelné odhodlání na‰ich mlad˘ch hasiãÛ, velká píle a snaha na
trénincích a poté na samotn˘ch závodech. Pfiedvádûli zde tûÏko
uvûfiitelné v˘kony, díky kter˘m máme toto krásné umístûní. 

Kolektiv mlad˘ch hasiãÛ se pfies letní prázdniny sice nescházel na
trénincích, za to ke konci prázdnin absolvoval se spfiátelen˘m SDH

Osek spoleãné soustfiedûní. Soustfiedûní se uskuteãnilo ve dnech od
22. srpna do 26. srpna na fiece Sázavû v Sobû‰ínû. Zúãastnilo se jej
deset dûtí z kategorie mlad‰ích a star‰ích ÏákÛ. Na tomto místû patfií
podûkování obci Háj u Duchcova, která pfiispûla ãástkou 800 Kã na
dítû (celková cena byla 1.800 Kã na dítû). Na soustfiedûní mladí ha-
siãi pilnû trénovali nejrÛznûj‰í disciplíny a dovednosti. S nov˘mi zku-
‰enostmi si odvezli i velké mnoÏství záÏitkÛ a celkovû si soustfiedû-
ní hodnû pochvalovali. Dûkujeme rovnûÏ trenérÛm a doprovodu,
ktefií se soustfiedûní zúãastnili. 



Ná‰ sbor v období, kdy bude vycházet toto ãíslo Hájského kohou-
ta, bude netrpûlivû oãekávat dÛleÏitou zprávu. Dne 20. záfií se do-
zvíme, zda jsme byli vybráni do finále soutûÏe Anketa dobrovolní ha-
siãi roku 2018. Do této celorepublikové soutûÏe jsme se pfiihlásili uÏ
po ãtvrté. V pfiedcházejících roãnících jsme se umístili na 1., 2., a 3.
místû. Letos ná‰ cíl je opût vyhrál první místo, jelikoÏ se s tím pojí fi-
nanãní odmûna pfies 80.000 Kã. K tomu, abychom v této anketû
uspûli, potfiebujeme Va‰i pomoc. Prosíme, v pfiípadû Ïe se do-
staneme do finále, po‰lete nám co nejvíce hlasÛ. Pomozte nám!
Potfiebujeme Vás. Hlasovat se bude dát dvûma zpÛsoby: buì pfies
sms, nebo pfies internetové stránky (obûma zpÛsoby se dá hlasovat
pouze jednou). Pokud kaÏd˘ obãan na‰í obce po‰le dva hlasy, ví-
tûzství budeme mít blíÏ. Prosíme, aÈ v‰ichni z Va‰í domácnosti po‰-
lou na‰emu sboru hlasy. ¤eknûte o tom sv˘m pfiátelÛm, kolegÛm
v práci. V minul˘ch letech k nám k vítûzství chybûlo pouze pár hlasÛ!
Prosíme, podpofie ná‰ sbor. Pokud se dostaneme do finále této an-
kety, tak obdrÏíte do sv˘ch schránek informaãní letáãky, jak hlaso-
vat. K vidûní budou i plakáty, informace na facebooku. V na‰í oblas-
ti (Ústeck˘, Stfiedoãesk˘ kraj a Praha) se pfiihlásilo celkem 19 sborÛ,
vãetnû Duchcova, Ko‰Èan, Uãína. Odborná porota vybere pouze pût
finalistÛ, doufejme, Ïe budeme mezi nimi. Pfiátelství = SDH Háj u Duchcova

Euroregion Kru‰nohofií - transport vody pomocí kuÏelu

Fotbalov˘ oddíl TJ Sokol Háj

V minulém ãísle na‰ich novin jsme pfiede-
sílali, Ïe v novém roãníku okresního pfieboru
dojde ke zmûnám a opravdu se tak stalo.
OLPE PLUS OKRESNÍ P¤EBOR má novû
dvû skupiny.

Ve skupinû „A“ bude 16 klubÛ, ve skupinû
„B“ bude 13 klubÛ.

Klíã pro rozdûlení jednotliv˘ch skupin

ROZPIS PODZIM 2018 - T. J. SOKOL HÁJ 
Domácí Hosté Termín Den Kolo
Háj Bílina B 01.09. 15:00 SO 2.
Hrob Háj 08.09. 17:00 SO 3.
Háj Beãov 15.09. 15:00 SO 4.
Ko‰Èany Háj 22.09. 16:30 SO 5.
Háj Polerady 29.09. 15:00 SO 6.
Hostomice Háj 06.10. 15:00 SO 7.
Háj Novosedlice B 13.10. 15:00 SO 8.
Obrnice B Háj 20.10. 14:30 SO 9.
Háj Horní Jifietín B 27.10. 14:30 SO 10.
Hrobãice Háj 03.11. 14:00 SO 11.
Háj Kopisty B 10.11. 14:00 SO 12.
HavraÀ Háj 18.11. 13:30 NE 13.

jsme popisovali jiÏ v minulém ãísle. S jedno-
tliv˘mi kluby na‰í skupiny se mÛÏete po-
drobnûji seznámit níÏe v rozpisu zápasÛ pro
podzimní ãást.

No a jak to vypadá s na‰í soupiskou?
Vzhledem k tomu, Ïe neprobûhlo plánované
spojení s Osekem, domluvili jsme se na pfie-
stupu nûkter˘ch hráãÛ do jejich t˘mu. Pour,

Kubásek S., Kubásek M. a Kastl chtûli sami
okusit vy‰‰í soutûÏ, a tak nebyli Ïádné pfie-
káÏky, které by bránily jejich odchodu. Bo-
huÏel i na‰emu brankáfii Kühnelovi jsou ko-
paãky v na‰em t˘mu zfiejmû také malé, a tak
pfiem˘‰lí o odchodu i on. Z Oseka k nám pfii-
‰li zku‰ení harcovníci, ktefií nám alespoÀ
ãásteãnû doplní ná‰ t˘m. Do nadcházející
sezóny vstupujeme tedy s hodnû pozmûnû-
nou soupiskou, ale jak nám ukázal i pfiíprav-
n˘ zápas, budeme se moci tû‰it na zajíma-
vé zápasy. Pokud budete mít chuÈ a ãas,
pfiijìte se podívat, kopaná v Háji je pfieci jen
srdcová záleÏitost.          Václav Moldavãuk 

Kolektiv mlad˘ch hasiãÛ:
16. ãervna - Srbice - poÏární útoky - kategorie pfiípravka (celkem 9
druÏstev) 1. místo Háj, kategorie mlad‰ích ÏákÛ (celkem 12 druÏ-
stev) 6. místo Háj, kategorie star‰ích ÏákÛ (celkem 10 druÏstev) 10.
místo Háj
22. ãervna - 24. ãervna Osek - Mezinárodní soutûÏ mlad˘ch hasi-
ãÛ Euroregion Kru‰nohofií - 5. místo Háj (celkem 15 druÏstev)
MuÏi a Ïeny:
16. ãervna Krupka - poÏární útok specifick˘ - 4. místo Háj (celkem
6 druÏstev)
14. ãervence Vernefiice - poÏární útok specifick˘ - kategorie Ïen
(celkem 2 druÏstva) 2. místo Háj, kategorie muÏÛ (celkem 6 druÏ-
stev) 3. místo Háj
Tohatsu fire cup 2018:
14. ãervence Lukavec - 3. místo Háj 
11. srpna LkáÀ - 1. místo Háj
Více informací na internetov˘ch stránkách www.sdh-haj.estranky.cz
nebo na facebookovém úãtu SDH Háj. 

Jakub ·imek, SDH Háj u Duchcova
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HÁJSK¯ KOHOUT



Jak se volí v komunálních volbách? 
Velké kfiíÏky stranám a malé kfiíÏky lidem napfiíã kandidátkami
Malé kfiíÏky

Voliã má tfii moÏnosti, jak mÛÏe svÛj volební
lístek upravit. Tou první moÏností je dávat
pouze tzv. malé kfiíÏky a volit jen jednotlivé
kandidáty. Jim hlas dá, pokud kfiíÏkem oznaãí
ãtvereãek u jména kaÏdého vybraného kandi-
dáta.

Voliã má tolik hlasÛ, kolik se v dané obci volí
zastupitelÛ, v Háji u Duchcova mÛÏete tedy
zakfiíÏkovat právû 9 kandidátÛ. KdyÏ zakfiíÏ-
kujete ménû kandidátÛ, vá‰ hlas bude stejnû
platn˘, ale jeho síla bude slab‰í, protoÏe ãást
svého hlasu nevyuÏije. KdyÏ naopak zakfiíÏku-
je více kandidátÛ, neÏ kolik se volí zastupitelÛ,
bude cel˘ hlasovací lístek neplatn˘.

Velk˘ kfiíÏek
Druhou moÏností, jak odevzdat svÛj hlas, je

volit pouze jednu z kandidujících stran (koalic,
sdruÏení nezávisl˘ch kandidátÛ). V takovém
pfiípadû voliã kfiíÏkem oznaãí velk˘ ãtvereãek
v záhlaví sloupce vybrané volební strany.

V praxi tímto zpÛsobem dává hlas v‰em
kandidátÛm vybrané strany. Pokud se tedy
v na‰em pfiípadû v obci volí 9 zastupitelÛ, dá
voliã „velk˘m“ kfiíÏkem u názvu kandidující
strany hlas v‰em jejím 9 kandidátÛm. Kdyby
ale zakfiíÏkoval dvû nebo více stran, bude jeho
hlasovací lístek opût zcela neplatn˘.

Kombinace kfiíÏkÛ
NejsloÏitûj‰ím zpÛsobem, jak vyjádfiit svou

aspoÀ na chvilku zavítat.
Navíc platí, Ïe do tohoto prostoru musí voliã

podle zákona vstoupit jen sám a nesmí tam za
ním pfiijít ani ãlen okrskové volební komise. Je-
dinou v˘jimku mají lidé, ktefií nejsou schopni
volební lístek upravit kvÛli tûlesné vadû nebo
protoÏe nejsou schopni ãíst a psát. Ti si mohou
vzít za plentu jiného voliãe, kter˘ za nû podle
jejich pokynÛ lístek vyplní a vloÏí do úfiední
obálky. Takov˘m pomocníkem ale nesmí b˘t
ãlen okrskové volební komise.

Upraven˘ volební lístek v úfiední obálce ná-
slednû voliã vhodí pfied volební komisí do vo-
lební urny.

Pfienosná urna
Voliãi, ktefií nejsou schopni do volební míst-

nosti pfiijít, mohou obecní úfiad nebo v den
voleb pfiímo okrskovou volební komisi ze zá-
vaÏn˘ch zdravotních dÛvodÛ poÏádat, aby za
ním pfii‰li 2 ãlenové komise s pfienosnou vo-
lební urnou.    (Zdroj: www.reflex.cz) 

P¤ÍSPùVKY VOLEBNÍCH USKUPENÍ
V HÁJI U DUCHCOVA VE ZPRAVODAJI
„HÁJSK¯ KOHOUT“

Losování pofiadí kandidátních listin na hlaso-
vacím lístku se uskuteãnilo dne 24. srpna 2018
od 08.00 do 10.00 hodin v zasedací místnosti
Mûstského úfiadu Duchcov. 

Pro na‰i obec bylo vylosováno 
následující pofiadí:
1. SDRUÎENÍ NEZÁVISL̄ CH KANDIDÁTÒ 
2. STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ 
3. âeská strana sociálnû demokratická 
4. SdruÏení ·ANCE pro Háj

voliãskou vÛli, je varianta, kdy voliã zkombinu-
je „velk˘“ kfiíÏek a „malé“ kfiíÏky.  V takovém
pfiípadû oznaãí „velk˘m“ kfiíÏkem nûkterou
z kandidujících stran a vedle toho pfiidûlí
„malé“ kfiíÏky jednotliv˘m kandidátÛm. „Malé“
kfiíÏky ale v této situaci mÛÏe dávat pouze jed-
notliv˘m kandidátÛm z jin˘ch stran, neÏ kterou
oznaãil „velk˘m“ kfiíÏkem.

Kombinace „velkého“ kfiíÏku s „mal˘mi“ totiÏ
v praxi funguje tak, Ïe hlas se pfiipoãítá v‰em
kandidátÛm s „mal˘m“ kfiíÏkem a „dále tolika
kandidátÛm oznaãené volební strany, kolik ãiní
rozdíl poãtu ãlenÛ zastupitelstva, ktefií mají b˘t
zvoleni, a oznaãen˘ch jednotliv˘ch kandidátÛ,
a to v pofiadí, v nûmÏ jsou kandidáti oznaãené
volební strany uvedeni v jejím sloupci“.

To poslední je urãitû tfieba vysvûtlit na pfií-
kladu. Pokud se volí 9 zastupitelÛ a voliã na-
pfiíklad dá „velk˘“ kfiíÏek nûkteré stranû a ‰est
kfiíÏkÛ „mal˘ch“ kandidátÛm z jin˘ch stran,
znamená to, Ïe jeho hlas pfiipadne 6 kandidá-
tÛm oznaãen˘m „mal˘m“ kfiíÏkem a prvním 3
kandidátÛm (9 - 6 = 3) ze strany, které dal
„velk˘“ kfiíÏek.

Obálka a hlasovací lístek
Voliã podle zákona upraví svÛj volební lístek

a vloÏí ho do úfiední obálky v prostoru za plen-
tou. Samozfiejmû niãemu nevadí, pokud má
voliã uÏ lístek vyplnûn˘ z domova, protoÏe za
„plentou“ ho nikdo nekontroluje, ale i v tako-
vém pfiípadû musí do vymezeného prostoru



1. ·tefan Sedlár
Povolání:  SHR

Vûk: 64
Bez politické pfiíslu‰nosti

2. Roman Kubrycht
Povolání:  ÚdrÏbáfi

Vûk: 39
Bez politické pfiíslu‰nosti

3. Petr SÛva
Povolání:  Technik

Vûk: 55
Bez politické pfiíslu‰nosti

SDRUÎENÍ NEZÁVISL̄ CH KANDIDÁTÒ

4. David Kubiãka
Povolání:  V˘zkumn˘ pracovník

Vûk: 43
Bez politické pfiíslu‰nosti

5. Drahoslav Dvofiák
Povolání:  ÚdrÏbáfi

Vûk: 59
Bez politické pfiíslu‰nosti

6. Ing. Jarmila Prá‰ilová
Povolání:  OSVâ - administrativní pracovník

Vûk: 43
Bez politické pfiíslu‰nosti

7. Miroslava  Lanûová
Povolání:  Asistentka pedagoga

Vûk: 63
Bez politické pfiíslu‰nosti

8. Václav Moldavãuk
Povolání:  Mistr

Vûk: 50
Bez politické pfiíslu‰nosti

9. Stanislava Vojáãková
Povolání:  O‰etfiovatelka

Vûk: 27
Bez politické pfiíslu‰nosti

















PLACENÁ INZERCE






